
Beszámoló a két ülés közötti fontosabb eseményekről, valamint a 
képviselő-testület által átruházott hatáskörben hozott döntésekről. 

 
Sallai Mihály polgármester:  
– az előző testületi ülésen tájékoztatta a képviselő-testületet a hivatal 

épületében vélhetően évek óta fennálló csőtörésről, ami miatt a 
tanácskozóterem fala is ázik. A meghibásodást bejelentette a biztosítóhoz, 
egyidejűleg a Zámoly-Gánt körforgalom melletti buszváró épületével 
együtt. A szőlőhegyi kútrongálás sajnos nem biztosítási tétel, mert nincsen 
telephelyként felvezetve a vagyonértékek közé. Ez esetben a rendőrségi 
eljárás a napokban zárul le. Időközben lezárult a Vasvári utcai hulladék-
elhelyezéssel kapcsolatos eljárás, melyben a terhelteket kötelezték az 
illegális hulladék felszámolására és eltiltották őket mindennemű 
hulladékgyűjtő és –szállító tevékenységtől. 

– november 4-én a Platz-Bau Kft. elvégezte a 842 hrsz-ú (Radnóti) utca 
aszfaltozását, ezt követően a padkákat és a gépkocsibejárókat is 
elkészítették, az ünnepélyes átadásra november 10-én Törő Gábor 
Országgyűlési Képviselő Úr és a kivitelező jelenlétében került sor. 

– november 5-7. közé tervezett gyimesi táncház sajnos elmaradt, mert az 
Erdélyből érkező táncoktatók utazását ellehetetlenítette a nagymértékben 
romló romániai járványhelyzet. Helyette a Kákics Együttes november 6-án 
este nagysikerű táncházat tartott a gyermekeknek és a felnőtteknek. 

– november 6-án 12,00 órakor került sor a Művelődési Ház ünnepélyes 
névadására. Jelen volt dr. Balog Júlia, Csoóri Sándor özvegye, a Csanádi-
család, a Csoóri Sándor Társaság képviselői, Törő Gábor országgyűlési 
képviselő, képviselő-testületünk néhány tagja és településünk 
intézményeinek, szervezeteinek képviselői. A névadó után a zámolyi 
református templomban került sor a szintén másfél éve halogatott Csoóri 
90-Csanádi 100 Emlékülés megtartására. Az eseményekkel a Zámolyi 
Hírmondó részletesen foglalkozik. Ide kapcsolódik, hogy dr. Balog Júlia a 
kiadás alatt lévő Csoóri- könyvsorozat meglévő példányait ajándékozta 
településünknek, a később megjelenőket pedig folyamatosan küldeni fogja. 

– november 11-én megérkezett a lakhatási kérelmekben tűzifát igénylők 
részére a brikett, melyről tudni kell, hogy szinte lehetetlen beszerezni 
Magyarországon. Az eddigi székesfehérvári beszállítónk – akinek 
Budaörsön is van telepe – azt sem tudta megmondani, hogy várhatóan 
mikor tud brikettet adni. Szolnokról kellett hozatni némileg magasabb 
áron, de ez már azon az áron elérhető utolsó készlet volt. 

– ugyanezen a napon az Iparfejlesztési Közhasznú Nonprofit Kft. (IFKA) 
elfogadta a „Tisztítsuk meg Magyarországot!” pályázat 5. célterületén 
elnyert „az illegális hulladéklerakás újratermelődésének 
megakadályozására” megvalósított kamerapályázatunk elszámolását. 



– november 15-én akkreditált földmérő mérte ki a Vörösmarty-Rákóczi utca 
kereszteződésében található uradalmi kereszt alatti önkormányzati 
területet, mely évtizedekkel ezelőtt bekerítésre került. A szomszédos 
ingatlan tulajdonosával megállapodott, hogy a tavasszal helyreállítják az 
eredeti állapotot, méltó körülményeket biztosítva a szakrális helyszínnek.  

– november 16-án elszállításra került a temetői hulladék, mely szintén a 
drasztikus áremelkedések miatt bruttó 340.000,- Ft-ba került. Ezt a kiadást 
mérsékli az eddig befolyt 190.500,- Ft ravatalozói díj összege. 

– november 16-án a Magyar Államkincstár elfogadta az „Egészségház és az 
óvoda energetikai” felújításának elszámolását. 

– november 17-én megtörtént a Művelődési Ház és az orvosi rendelő 
kazánjának karbantartása, beadásra került az új Helyi Építési Szabályzat 
megalkotását szolgáló pályázat, valamint TOP Plusz Információs Napot 
szervezett a Fejér Megyei Önkormányzat, melyen Tanárki Gábor 
alpolgármester és Dosztály Csaba jegyző vettek részt. 

– november 17-18-án a Települési Önkormányzatok Országos Szövetségének 
kettő napos konferenciáján vett részt, ahol előadást tartottak többek között 
dr. Dukai Miklós önkormányzati helyettes államtitkár a 
Belügyminisztériumtól, dr. Berczik Ábel helyettes államtitkár a 
Pénzügyminisztériumtól, az Állami Számvevőszék elnöke Domokos László 
és dr. Csepregi István a Köztisztasági Egyesülés igazgatója. 

– november 19-én a TOP-3.2.1. pályázathoz kapcsolódóan megkezdődött az 
elszámolás, melyhez 136.384,- Ft önerőt kell biztosítania 
önkormányzatunknak.  

– ugyanezen a napon elkészültek az óvodabővítés módosított tervei, melyeket 
megküldött az Albensis Kft-nek.  

– ugyanezen a napon Tanárki Gábor alpolgármester szervezésében a Deák 
Ferenc Vendéglátóipari Szakközépiskola tanulói kihelyezett tanórákon 
vettek részt településünkön, melyről a megyei újság is beszámolt. 

– november 20-án a Zámolyi Kulturális Kavalkád keretén belül a Zámolyi 
Rege Egyesület Viking-bulit szervezett. Néhány nappal előtte jelent meg a 
legfrissebb – korlátozásokat tartalmazó – kormányrendelet, ami nagyban 
befolyásolja a programok megtarthatóságát. Decemberre több adventi 
programot tervezünk, de sajnos a súlyosbodó járványhelyzet áthúzhatja 
terveinket, ezért a lakosságot kizárólag gyorsan elérhető on-line formában 
tudjuk tájékoztatni a programokról. 

– november 23-án befejeződött az önkormányzat tulajdonában álló 
gépjárművek biztosításának flottásítása, azaz sokkal kedvezőbb biztosítási 
összegekkel számolhatunk.  

– egyeztetve az E-ON területgazdájával, az általa javasolt alvállalkozóval 
felmérte a település közvilágítását, melyre a későbbiekben érkező árajánlat 



alapján tudjuk fejlesztésre fordítani az ezen a költséghelyen megmaradt 
normatívát. 

– dolgozóink a napokban megfeszített munkával hordják a szociális tűzifát, 
ezt követően pedig össze fogják szedni a településről a zöldhulladékból 
kizárólag a bezsákolt faleveleket. Időközben elkészítették a műhelyudvar 
teljes bekerítését, valamint az utcafronti kapu is vissza fog kerülni. 

– a község weboldalának címoldaláról elérhető módon beágyazta a Kovika 
„közvilágítási hibabejelentő” felületét a honlapra, így bármely lakos on-line 
módon be tudja jelenteni a közvilágítás meghibásodását. 

– elkészítésre került egy eseménynaptár, amely szintén a weboldal 
címoldaláról elérhető, és tartalmazza a község programjait. 

– november 24-én a Közép-Dunántúli Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 
Társulás ülésén vett részt Jegyző Úrral, a hivatal egy köztisztviselője pedig a 
TOP-program munkaerő-piaci tájékoztató fórumán volt jelen.  

– november 30-án Esztergomban került megtartásra a Giro D’Italia 
kerékpáros körverseny 2022. évi futamának megbeszélése. A körverseny 
május 6-án fog áthaladni a településen. 

 
Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy az elnyert falunapi 1.000.000,- Ft-os 
pályázathoz kapcsolódóan árajánlatot kért rendezvénysátor beszerzésére.  
Szabó László egyéni vállalkozó 795.810,- Ft-os árajánlatot adott.  
 
 
Kéri a képviselő-testület szavazását az árajánlat elfogadásáról. 
 
 
A képviselő-testület 6 (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
153/2021. (XII. 1.) határozata 

sátorra szóló árajánlat elfogadásáról 
 

Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 6x 12 x 2,6 m területű rendezvénysátor beszerzésére a Szabó László 
(Besenyőtelek, Zrínyi Miklós u. 13/a.) egyéni vállalkozó bruttó 795.810,- Ft-
os árajánlatát elfogadja. 
A rendezvénysátor költségének finanszírozását a „Kistelepülési 
önkormányzati rendezvények támogatása” elnyert pályázatból 
finanszírozza. 
 



Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
–  telkek visszavásárlásával kapcsolatban Dr. Bartók Ferenc ügyvéd a 

következő levelet küldte: 
„A telkek visszavételével kapcsolatos jogi procedúra egy ügyvédi levéllel 
indulna, amelyben a jelenlegi tulajdonosokat tájékoztatjuk, hogy az adásvételi 
szerződés bontó feltétele, miszerint nem építették be a telket határidőben, 
bekövetkezett. Fel kell szólítani a tulajdonosokat, hogy írják alá a szükséges 
megállapodást, amellyel az önkormányzat tulajdonjoga visszajegyezhető. Ha 
erre nem hajlandóak, úgy peres eljárást kell indítani ellenük, mert 
megállapodás híján bírósági ítélet szükséges a tulajdon visszajegyzéséhez. A 
megküldött adatok alapján visszavásárlási jog nincs bejegyezve az 
ingatlanokra. Ennek lebonyolítása jelentős költséggel járna. 
Amennyiben meg kívánnak bízni a levelek elkészítésével, kérem jelezzék és 
adják meg a telkek visszavásárlási árát, amennyit az önkormányzat fizetne a 
telkekért a szerződésekben írt számítás alapján (-2 %/év). 
„Dr. Bartók Ferenc” 
 
– Karácsonyi támogatás 2021. évben: 
 Összesen:    104 kérelem 
       231 gyermek 
 Támogatás:   10.000,- Ft/gyermek 
       Mindösszesen:   
  2.310.000,- Ft 
     
– a képviselő-testület novemberi zárt ülésén 7 lakhatási támogatást állapított 

meg, illetve 24 kérelmezőnek ítélt meg szociális tűzifa támogatást. 
– ebben a hónapban 1 nap szabadságon volt. 
 
Hermán Mártonné képviselő: A civil szervezetekkel lesz egyeztetés? 
 
Sallai Mihály polgármester: A meghívók kiküldésre kerültek, egy civil 
szervezet válaszolt. 
 
Kéri a képviselő-testület szavazását a polgármester két ülés közötti fontosabb 
eseményekről szóló beszámoló, illetve az átruházott hatáskörben hozott 
döntések elfogadásáról. 
 
A képviselő-testület 6 (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozza: 



 
Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

154/2021. (XII. 1.) határozata 
a polgármester két ülés között végzett tevékenységéről 

szóló beszámolóról 
 

Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármester két ülés között végzett tevékenységéről és az 
átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló tájékoztatóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 


